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BUDAPEST FŐVÁROS XI. KERÜLET ÚJBUDA ÖNKORMÁNYZATA 

KULTURÁLIS ÉS KÖZNEVELÉSI BIZOTTSÁG 

Sorszám: 1.                                   Ikt. sz.: I-102-2/2017. 

 

Jegyzőkönyv 

 

Készült: a Kulturális és Köznevelési Bizottság 2017. január 24-én 15.30 órától tartott rendes 

nyilvános ülésén a Polgármesteri Hivatal (1113 Budapest, Bocskai út 39-41.) I. emelet 114. 

sz. termében.  

 

Bizottság tagjai közül jelen vannak:  

Jankó István elnök, 

Farkas Krisztina alelnök 

Bába Szilvia   

Csernus László  

Gajárszki Áron  

Horváth Péter Kornélné  

Kiss Anna  

Sass Szilárd  

Szabó András  

Vitéz Gyula  

Bizottság tagjai közüli távol vannak:       

Görög András alelnök 

Hintsch György  

 

Kulturális Bizottság tagjai érkezett távozott 
vissza-

érkezett 
távozott aláírás 

1.  Jankó István elnök      

2.  Farkas Krisztina alelnök      

3.  Görög András alelnök      

4.  Bába Szilvia      

5.  Csernus László      

6.  Horváth Péter Kornélné      

7.  Hintsch György      

8.  Kiss Anna      

9.  Gajárszki Áron      

10. Sass Szilárd      

11. Szabó András       

12. Vitéz Gyula        

Tanácskozási joggal résztvevők  aláírás 

Polgármesteri vezetés: 

dr. Hoffmann Tamás polgármester  

Király Nóra alpolgármester  

dr. Molnár László alpolgármester dr. Molnár László 

Vargáné dr. Kremzner Zsuzsanna jegyző  

Dr. Szentandrási-Sárkány Tamás aljegyző  

Képviselők: 

Barabás Richárd   

dr. Bács Márton   



2 

Budai Miklós   

Gyorgyevics Miklós   

Haidar Norbert   

Junghausz Rajmund   

Kerékgyártó Gábor   

Ludányi Attila   

Keller Zsolt   

Nagyné Antal Anikó   

Szabó György   

Turbók Jánosné   

Vécsei Éva   

Wendlerné dr. Pirigyi Katalin   

Nemzetiségi Önkormányzatok elnökei 

Vladimorova Milena, Bolgár ÖK   

Kárpáti István, Cigány ÖK   

Dr. Korani Lefki, Görög ÖK  

Németh Istvánné, Horvát ÖK   

Pauer Béla, Lengyel ÖK  

Imreh Ferenc József, Német ÖK   

Tóth András, Örmény ÖK   

Elekes Gabriella, Román ÖK   

Hladinec Péter, Ruszin ÖK   

Becseics Péter, Szerb ÖK   

Klauszné Fuzik Ildikó, Szlovák ÖK   

Kondor Péter, Szlovén ÖK   

Knyahinecka Uljana Jaroszlavivna, Ukrán ÖK   

Polgármesteri kabinet: 

Técsi Judit kabinetvezető  

dr. Rimóczi Imre kabinetvezető-helyettes  

Szabó László kabinetvezető-helyettes  

Cseke Mátyás tanácsadó Cseke Mátyás 

Polgármesteri Hivatal vezetők/munkatársak: 

Győrffyné Molnár Ilona, a Humánszolgálati Igazgatóság 

igazgatója  

Győrffyné Molnár Ilona 

Magyar Tamásné, a Hatósági Igazgatóság igazgatója 

helyett dr. Berkovics Gáborné Dr. osztályvezető 

 

Soltész Erika, a Pénzügyi és Költségvetési Igazgatóság 

igazgatója helyett Pápai Magdolna a Pénzügyi és 

Költségvetési Igazgatóság Osztályvezetője 

Pápai Magdolna 

dr. Téglási László, a Jegyzői Igazgatóság igazgatója dr. Téglási László 

Gódor Ildikó, a Programkoordinációs Csop. referense Gódor Ildikó 

Dömök Viktória, a Programkoordinációs Csop. mts.-a Dömök Viktória 

H. Varga Katalin bizottsági titkár H. Varga Katalin 

Külsős állandó meghívottak:  

Fogarasiné Ritter Györgyi, Pedagógusok Szakszervezete  

Homolay Károly, Iskolai Munkaközösség vezetője  

Dr. Gálné Csabai Klára, a Dél-Budai Tanker. Kp. vezetője  

Laucsek István, tankerületi szakmai vezető  
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Pappné Mika Edit kulturális ügyintéző Pappné Mika Edit 

Tóth Ildikó, Óvodai Munkaközösség elnöke Tóth Ildikó 

Kereskedelmi és Iparkamara képviseletében Strausz 

György 

Strausz György 

Napirendekhez meghívottak:  

KözPont Újbuda Kft. ügyvezető-igazgatója, Hőnyi Gyula Hőnyi Gyula 

 

Az ülést vezeti: Jankó István elnök  

 

Jankó István: Tisztelettel köszöntöm a Bizottságot, és a megjelent vendégeket. 

Megállapítom, hogy a Bizottság határozatképes. Első dolgunk, hogy jegyzőkönyv-hitelesítőt 

válasszunk, javaslom Szabó András bizottsági tagot megválasztani. Szavazásra teszem fel a 

határozatot a következők szerint: „A Kulturális és Köznevelési Bizottság a mai ülés 

jegyzőkönyv-hitelesítőjének Jankó István elnököt és Szabó András bizottsági tagot választja 

meg”. 

A Bizottság 11 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a javaslatot. 

 

1/KKB/2017./I.24./ számú határozat 
 

A Kulturális és Köznevelési Bizottság 9 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a mai ülés 

jegyzőkönyv-hitelesítőjének Jankó István elnököt és 

Szabó András bizottsági tagot választja meg.  

 

Jankó István: Hat kiküldött napirendi pontjuk van, zárt ülési napirend nincs, mind nyilvános 

ülés. A napirendi vitában nem jelentkezett szólásra senki, szavazásra teszem fel a mai ülés 

napirendjét a következők szerint: „A Kulturális és Köznevelési Bizottság a mai ülés 

napirendjét az alábbiak szerint fogadta el: Nyilvános ülés: 1./ Óvodai beiratkozás 2017, 

előterjesztő: dr. Molnár László alpolgármester; 2./ Újbuda Önkormányzata 2017. évi 

költségvetése, előterjesztő: dr. Hoffmann Tamás polgármester, Meghívott vendég: Soltész 

Erika, Pénzügyi és Költségvetési Igazgatóság igazgatója; 3./ Van Holnap! Zsákos 

Alapítvány támogatása, előterjesztő: Dr. Hoffmann Tamás polgármester; 4./ Emléktábla 

állításokkal kapcsolatos eljárás, előterjesztő: Jankó István a Kulturális és Köznevelési 

Bizottság elnöke; 5./ Javaslat Marx György emléktábla állításának támogatására, 

előterjesztő: dr. Téglási László, a Jegyzői Igazgatóság igazgatója; 6./ Támogatások 

elszámolásainak szakmai igazolása, előterjesztő: dr. Téglási László, a Jegyzői Igazgatóság 

igazgatója”.  

A Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a javaslatot. 

 

2/KKB/2017./I.24./ számú határozat 
 

A Kulturális és Köznevelési Bizottság 7 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a mai ülés napirendjét az 

alábbiak szerint fogadta el:  

 

Nyilvános ülés:  

 

1./ Óvodai beiratkozás 2017 

Előterjesztő: dr. Molnár László alpolgármester 
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2./ Újbuda Önkormányzata 2017. évi költségvetése  

Előterjesztő: dr. Hoffmann Tamás polgármester  

Meghívott vendég: Soltész Erika, Pénzügyi és Költségvetési Igazgatóság 

igazgatója 

 

3./ Van Holnap! Zsákos Alapítvány támogatása  

Előterjesztő: Dr. Hoffmann Tamás polgármester 

 

4./ Emléktábla állításokkal kapcsolatos eljárás 

Előterjesztő: Jankó István a Kulturális és Köznevelési Bizottság elnöke 

 

5./ Javaslat Marx György emléktábla állításának támogatására 

Előterjesztő: dr. Téglási László, a Jegyzői Igazgatóság igazgatója 

 

6./ Támogatások elszámolásainak szakmai igazolása  

Előterjesztő: dr. Téglási László, a Jegyzői Igazgatóság igazgatója 

 

 

……………………… 

 

 

Jankó István: Mielőtt hozzáfognánk a napirendi pontok tárgyalásának, átadom a szót 

Győrffyné Molnár Ilona igazgató asszonynak. 

 

Győrffyné Molnár Ilona: Az elmúlt hónap nem volt eseménytelen, és egy-két olyan 

kollégától, munkatárstól kellett elbúcsúznunk, aki ebben a bizottságban vagy dolgozott, vagy 

valamilyen módon kapcsolódott a köznevelés, vagy a kultúra területéhez. Január 4-én 

eltávozott, és végleg elaludt Patakfalvi Kornélia, aki húsz éven keresztül volt a Hivatal 

munkatársa és itt a bizottság titkáraként dolgozott tíz éven keresztül.  

Január közepén elhunyt Csernus Gáspár úr, aki a Döngicsélők Nyugdíjas Klubnak volt 

oszlopos tagja, mint önkéntes tevékenykedett a 60+ program területén. Január 15-én elhunyt 

Görög András úr, Ifj. Görög András képviselő apukája, aki a Mezőkövesd úti Általános Iskola 

tanára volt, harminc éven át vezette a kerületi tábort vidéken, a váltótábort és tevékenykedett 

ezeken a területeken. Ebben az időszakban január 15-én hunyt el Placid atya is, aki mint a 

kerületünk díszpolgára nagyon sok szellemi hagyatékot hagyott ránk, és nagyon sok szellemi 

örökséget hagyott kerületre. És sajnos nem utolsó sorban, de érintettek vagyunk a gyerekek 

buszbalesetében is, van egy tanulónk, aki a mi iskolánkban végzett, akinek a két testvére még 

most is ide jár. Még véglegesen nincsenek meg az eredmények, csak várhatóan holnapra lesz, 

de az előjelzések szerint sajnos ez a család is ebbe a csoportba tartozik. Úgy gondoltam, hogy 

mindenképpen erről az öt emberről meg kell emlékeznünk, hiszen a kerülethez kötődnek és 

kötődtek.  

 

Jankó István: Ezért kérem a bizottságot, hogy egyperces néma felállással emlékezzünk meg 

róluk. 

 

(Egyperces néma felállással emlékezik a bizottság.) 

 

1./ napirendi pont: Óvodai beiratkozás 2017 

Előterjesztő: dr. Molnár László alpolgármester 
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Dr. Molnár László: Csak röviden annyit, hogy már az elmúlt évben is május első hete volt a 

beiratkozás ideje, ezért javaslom azt, hogy idén is május első hetében legyen a beiratkozás.  

 

Jankó István: Hozzászólásra nem jelentkezett senki. Egy határozati javaslat van, melyet 

felteszek szavazásra: „A Kulturális és Köznevelési Bizottság úgy határozott, hozzájárul 

ahhoz, hogy a Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata fenntartásában működő 

óvodákban a 2017/2018. nevelési évre történő beiratkozások időpontja 2017. május 2-a, 3-a, 

4-e és 5-e legyen az óvodák napi nyitva tartásának teljes időtartama alatt, reggel 6 órától 

délután 18 óráig. Határidő: 2017. január 24., felelős: Jankó István elnök”. 

A Bizottság 10 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a javaslatot. 

 

3/KKB/2017./I.24./ számú határozat 
 

A Kulturális és Köznevelési Bizottság 10 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül úgy határozott, hozzájárul ahhoz, hogy a Budapest 

Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata fenntartásában működő 

óvodákban a 2017/2018. nevelési évre történő beiratkozások időpontja 

2017. május 2-a, 3-a, 4-e és 5-e legyen az óvodák napi nyitva tartásának 

teljes időtartama alatt, reggel 6 órától délután 18 óráig. 

 

Határidő: 2017. január 24.  

Felelős:    Jankó István elnök 

 

 

……………………… 

 

 

A napirendi pont tárgyalásánál jelen van Pápai Magdolna a Pénzügyi és Költségvetési 

Igazgatóság Osztályvezetője. 

 

2./ napirendi pont: Újbuda Önkormányzata 2017. évi költségvetése  

Előterjesztő: dr. Hoffmann Tamás polgármester  

Meghívott vendég: Soltész Erika, Pénzügyi és Költségvetési 

Igazgatóság igazgatója 

 

Pápai Magdolna: Röviden elmondanám a 2017. évi költségvetés tervezet elkészítésének 

körülményeit, illetve a jogszabályi hátteret és, hogy mit tartalmaz a költségvetési tervezet ez 

évre.  

 

Jankó István: Csak azt kérem, ami a Bizottságot érinti. 

 

Pápai Magdolna: Csak kicsit átfogóbban szeretném mondani, mert mind a kulturális, mind a 

köznevelési területet érintően is vannak benne olyan információk, amikről kell, hogy a 

Bizottság halljon. 

A költségvetés tervezésének jogszabályi háttere lényegesen nem módosult, 2017. évben is az 

előző évi gyakorlat szerint készítettük a költségvetést. Már évközben, júniusban elfogadta a 

Parlament a központi költségvetési törvényt, úgyhogy a költségvetés tervezését 2016 

novemberében el tudták kezdeni. A tervezés és az egyeztetést az intézmények és a különböző 

szakmai területekkel. A 2017. évi költségvetést 23,5 Mrd forintos főösszeggel tervezték. A 

költségvetés egyensúlyban van, hitel felvételét nem kellett terveznünk ez évben sem, és eleget 
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tudtunk tenni az Mötv. előírásainak is, hogy tulajdonképpen működési hiány nem tervezhető, 

tehát nem kellett semmifajta hitel és működési hiány tervezésével számolnunk. A 

bevételeinket meghatározó tényezők közül kiemelnék egyet-kettőt, terveztük a működési 

bevételeinket, intézmény és önkormányzati szinten, adóbevételeinket és a működés területén a 

2016. évben képződött többletbevételek miatt lehetőségünk volt a szabad pénzeszközök 

betétként való elhelyezésére, illetve forgatási című értékpapír vásárlásra és ebből 2017. évben 

visszatérülő összegeket terveztük a költségvetés forrásoldalán. A felhalmozási bevételeinket 

nagyobb összegben tudtuk tervezni, mint 2016-ban, egyrészt a saját felhalmozási 

bevételeinket az ingatlanértékesítés, helyiségértékesítésnél az ingatlanpiaci helyzetre 

tekintettel nagyobb összegben tudtuk tervezni, és 2016 decemberében egy kormányzati 

intézkedés eredményeképpen 500 M forintot kapunk óvodai férőhelybővítésre, ez bevételi és 

kiadási oldalon is meg fog jelenni a költségvetésünkben. Tervezésre került a központi 

költségvetésből 3,6 Mrd forint önkormányzati támogatás és ezen belül 50 M 200 E forintban a 

Karinthy Színház és a Központi Vonósok működési támogatása, amelyet tulajdonképpen a 

költségvetésben tervezzük, de igazából nem nálunk kerül felhasználásra, hanem átadjuk az 

érintett szervezetek részére. Pályázati pénzösszegeket terveztünk különböző területeket 

érintően, és amit szeretnék még elmondani, hogy új elemként megjelenik tervezésként a 

központi költségvetésből származó bevételeinket csökkentendő, a nettó finanszírozás 

keretében elvonásra kerülő szolidaritási hozzájárulási összeg 272 M forint összegben. Ez az 

elvonás tulajdonképpen a feladatváltozás eredménye, az iskolák működtetése állami feladat 

2017. évtől és ezzel járulunk hozzá ennek a feladatnak az ellátásához. Kiadási oldalon az 

előző évektől eltérően hosszú évek óta ‒ a közszférában 2008-óta ‒ most nyújt lehetőséget a 

központi költségvetési törvény, hogy a köztisztviselőknél az illetményalapot emelje a 

Képviselő-testület, úgyhogy kiadási oldalon a különböző jogszabályok változása és 

eredményeképpen szinte minden területen béremelést tervezünk a költségvetés 

tervezetünkben. Emelkedett a minimálbér és a garantált bérminimum. A minimálbér 15 %-

kal, a garantált bérminimum 25 %-kal. A különböző ágazati törvényekben különféle 

életpályamodellek és különféle pótlék, és egyéb módosítások eredményeképpen 

növekedéseket terveztünk. A költségvetés tervezetünkben javaslatot teszünk a 

köztisztviselőknél a 47 E forintos illetményalap elfogadására, ez közel 20%-os emelkedést 

jelent, egyidejűleg javaslatot teszünk a bizottsági elnökök, tagok és a tanácsnokok 

tiszteletdíjának emelésére, hasonló mértékben. Az intézményeknél 10 %-os bérfejlesztést 

terveztünk azon munkavállalók vonatkozásában, akik nem érintettek az előbb elmondott 

jogszabályváltozások eredményeként a minimálbéremelés, a garantált bérminimum és az 

életpálya modellek vonatkozásában nem érintettek emeléssel, ezen munkavállalóknak 10 %-

os bérfejlesztést terveztünk. Intézményi szinten a személyi juttatásoknál tervezésre került a 2 

%-os jutalom. Itt természetesen az emelt illetményalapra 10 %-os emeléssel és a különböző 

jogszabályi emelésekkel emelt illetményalap figyelembe vételével 2 %-ra. Tervezésre került a 

cafeteria-keret, jogszabályi mértékben, ez nem változott az előző évhez képest, bruttó 200 E 

forint, és tervezésre került, ami a központi költségvetésből, amit ez évben is lehetővé tesz az 

1000 Ft/hó/fő juttatás, ez a bankszámla költségének az ellentételezésére. Céltartalékokban 620 

M forintot terveztünk, a biztonságos gazdálkodás érdekében a különböző területek 

működésének a biztosítása érdekében, különböző jogcímeken. Felújításokra összességében 

1,1 Mrd forintot, beruházásokra 2 Mrd forintot, ezekben a tételekben érintettek jelentős 

mértékben az intézményeink, és tulajdonképpen a kiadási oldalon pályázatokkal kapcsolatos 

kiadásokat terveztünk a továbbiakban. Ennyit kívántam elmondani, várja a kérdéseket, amikre 

válaszolni fog.  

 

Dr. Molnár László: Szeretném egy-két részlettel pontosítani Pápai Magdolna 

osztályvezetőnek a költségvetésről szóló beszámolóját, különös tekintettel a köznevelésre. Azt 
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gondolom, hogy nagyon fontos hangsúlyozni azt, hogy az idei évben is a törvényi 

maximumon, azaz 200 E Ft/fő/év került betervezésre a cafeteria az óvodai dolgozóknál. 

Minden óvodánál ugyanígy a 2 %-os jutalomkeret és a 2 %-os kereset kiegészítés 

betervezésre került az óvodáknál. Ezek a 2 %-ok már az emelt bérrel kerültek kiszámításra, 

így ez is egy nagyobb összeget jelent. Mint erről az osztályvezető asszony is beszélt, a 

köznevelési intézmények technikai dolgozóinak a kerületi pótlékára 40 M forintot tett félre az 

Önkormányzat. Ez pontosan azokat érinti, akik nincsenek benne a különböző 

életpályamodellekben, ugyanakkor az ő munkájuk is elengedhetetlen. Ahhoz, hogy 

megfelelően meg tudjuk fizetni őket, illetve egyáltalán a piacon tudjunk maradni, ezért ez 

elengedhetetlen, ugyanakkor azt gondolom, hogy 40 M forint az nem egy jelképes összeg. 

Nagyon fontos, hogy erről is megemlékezzünk. Azokat a sorokat emelném ki, amelyek kicsit 

bővültek, vagy növekedtek a tavalyi évhez képest, vagy nem kicsit bővültek, hiszen a tavalyi 

évben még nem került betervezésre az iskolaigazgatók megbízási díja, amiről a Képviselő-

testület múltkor döntött. Mint azt a költségvetésben is látják, ez évi 12 M forintot jelent az 

Önkormányzatnak. Bekerült egy új sor, hiszen a tavalyi évben kötelezettséget vállaltunk arra, 

hogy a közlekedésbiztonsággal kiemelten foglalkozik az Önkormányzat és az óvodai 

pedagógiai programokba be is emeltük, ennek megfelelően erre egy új sor jött létre a 

költségvetésben. Bízok abban, hogy ez egy kezdő összeg és ez az összeg emelkedni fog. 

Ugyanakkor már ez az 5 M forint is megalapozza, hogy ebből már értelmezhető projekteket 

lehet elindítani a kerületben. Mivel az intézményeinkre is többet költünk, mint a tavalyi 

évben, ennek megfelelően a köznevelési megállapodással rendelkező óvodáknak lényegesen 

több pénzt adunk át, mint a tavalyi évben. Ez is több mint 20 M forinttal emelkedett. A nyári 

napközis tábornak a költségei is emelt bérrel került megtervezésre, az intézményvezetők 

jutalmazása is 5 M forinttal, illetve az intézmények eszközbeszerzésére is 10 M forinttal több 

van tervezve, mint a tavalyi évben. A KözPont Újbudai Kulturális Pedagógiai és Média Kft.-n 

keresztül az Újbudai – hívjuk – Pedagógiai Intézetnek az utódjára is 25 M forint van 

betervezve a költségvetésben. Azt gondolom, hogy a legnagyobb várakozással tekintünk 

mindnyájan az óvodafejlesztés 565 M forintos sorára, azt gondolom, hogyha sikerül az idei 

évben ezt lekötni, akkor ez egy nagyon komoly fejlesztési projektet indíthat el a kerületben. 

Ugyanígy a GAMESZ során tervezett kb 300 M forintos óvoda felújítás, ez mind bizakodásra 

adhat okot, hogy az idei évben az intézményhálózatunknak a fizikai korszerűsítése is nagy 

lépést tehet előre. Összességében azt gondolom, hogy ez a köznevelési szempontból 

kifejezetten jó tervezés, azt gondolom, hogy azok a köznevelési intézmények, amelyeknek a 

működtetője, fenntartója az Önkormányzat, ebben az évben a megnyugtatónál egy kicsit jobb 

helyzetben lesznek. Éppen ezért kéri a Bizottságot, hogy támogassa ezt a költségvetést. 

 

Jankó István: Még annyit tájékoztatásul, hogy az Érdekegyeztető Fórum ülésén, ami a múlt 

csütörtökön volt, egyhangúlag támogatta ezt a költségvetés tervezetet. Kérdések körét 

megnyitom. Lezárom. Vitát megnyitom, lezárom. 

Hozzászólásra nem jelentkezett senki. Két részből áll a döntés, az első két határozati javaslat. 

Szavazhatnak egyben? Szavazásra teszem fel a két határozati javaslatot: „A Kulturális és 

Köznevelési Bizottság úgy határozott, javasolja a Képviselő-testületnek, hogy fogadja el az 

„Újbuda Önkormányzata 2017. évi költségvetése” című előterjesztésben szereplő 1. és 2. 

határozati javaslatot a mellékleteivel együtt. Határidő: 2017. január 26., felelős: Jankó István 

elnök”. 

A Bizottság 8 igen szavazattal, 2 ellenszavazattal, tartózkodás nélkül elfogadta a javaslatot. 

 

4/KKB/2017./I.24./ számú határozat 
 

A Kulturális és Köznevelési Bizottság 8 igen szavazattal, 2 ellenszavazattal, 
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tartózkodás nélkül úgy határozott, javasolja a Képviselő-testületnek, hogy 

fogadja el az „Újbuda Önkormányzata 2017. évi költségvetése” című 

előterjesztésben szereplő 1. és 2. határozati javaslatot a mellékleteivel 

együtt. 

 

Határidő: 2017. január 26.  

Felelős:    Jankó István elnök 

 

Jankó István: A következő döntés: „A Kulturális és Köznevelési Bizottság úgy határozott, 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy tárgyalja meg és fogadja el az Újbuda 

Önkormányzata 2017. évi költségvetéséről szóló rendeletét. Határidő: 2017. január 26., 

felelős: Jankó István elnök”.  

A Bizottság 8 igen szavazattal, 2 ellenszavazattal, tartózkodás nélkül 

 

5/KKB/2017./I.24./ számú határozat 
 

A Kulturális és Köznevelési Bizottság 8 igen szavazattal, 2 ellenszavazattal, 

tartózkodás nélkül úgy határozott, javasolja a Képviselő-testületnek, hogy 

tárgyalja meg és fogadja el az Újbuda Önkormányzata 2017. évi 

költségvetéséről szóló rendeletét. 

 

Határidő: 2017. január 26.  

Felelős:    Jankó István elnök 

 

 

……………………… 

 

 

 

3./ napirendi pont: Van Holnap! Zsákos Alapítvány támogatása  

Előterjesztő: Dr. Hoffmann Tamás polgármester 

 

Dr. Téglási László: Minden évben támogatjuk ezt az alapítványt, eddig 300 E forinttal 

támogattuk, ebben az évben 100 E forintot szeretne a kerület vezetése erre szánni. Kérem a 

Bizottságot, hogy támogassa a javaslatot. 

 

Jankó István: Kérdések körét megnyitom. Lezárom. Vitát megnyitom, lezárom. 

Hozzászólásra nem jelentkezett senki szavazásra teszem fel a határozati javaslatot: „A 

Kulturális és Köznevelési Bizottság úgy határozott, javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 

Van Holnap! Zsákos Alapítvány részére nyújtson 100.000,- Ft támogatást 

előfinanszírozással a „Legyen egy Kék Napod” című rendezvényük szervezéséhez. Határidő: 

2017. január 26., felelős: Jankó István elnök”. 

A Bizottság 10 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a javaslatot. 

 

6/KKB/2017./I.24./ számú határozat 
 

A Kulturális és Köznevelési Bizottság 10 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül úgy határozott, javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 

Van Holnap! Zsákos Alapítvány részére nyújtson 100.000,- Ft támogatást 

előfinanszírozással a „Legyen egy Kék Napod” című rendezvényük 



9 

szervezéséhez. 

 

Határidő: 2017. január 26.  

Felelős:    Jankó István elnök 

 

 

……………………… 

 

 

 

4./ napirendi pont: Emléktábla állításokkal kapcsolatos eljárás 

Előterjesztő: Jankó István a Kulturális és Köznevelési Bizottság elnöke 

 

Jankó István: Ez minden évben előkerül, március 14-ig kell beadni az emléktábla 

állításokkal kapcsolatos javaslatokat. A megfelelő felhívásról szavazunk, illetve a 

szabályzatról. Láttam, hogy be van fűzve az egyik meg a másik, nem hasonlítottam össze, de 

van 2017-es javaslat… 

 

(Mikrofon nélküli hozzászólás.) 

 

Jankó István: Mi a változás? 

 

Gódor Ildikó: Az előző szabályzatot a Bizottság 2012-ben alkotta meg. Akkor kitaláltuk azt, 

hogy legyen egy ilyen rendje az egésznek, hogy ne évközben össze-vissza jönnek az 

emléktábla kezdeményezések. Azóta az élet és a gyakorlat hozott egy-két olyan dolgot, hogy 

mit kell ezen a szabályzaton módosítani, illetve jogszabályi változások is történtek. Ilyen 

jogszabályi változás például, hogy ma már nem csak a Budapest Galéria ad ki szakértői 

véleményt, hanem a Magyar Alkotóművészeti Közhasznú Nonprofit Kft., illetve hogyha 

semmilyen köze nincs az Önkormányzatnak egy emléktábla állításához, mert nincs benne 

tulajdonunk, nem kérnek pénzt, ez esetben is lehetséges, hogy a Főépítészi Irodával 

egyeztetnie kell az állíttatónak, mert településképi bejelentés szükséges. Praktikussági 

okokból szabályoztuk jobban, hogy hogyan történik az önrész vállalás, mert itt a 

tulajdonviszonyok miatt nagyon fontos, hogy hogyan szerződünk le egy-egy esetben, amikor 

az Önkormányzat is hozzárak pénzt, illetve amikor a kezdeményező is hozzárak pénzt, tehát 

gyakorlati szempontokból és jogszabályi változások miatt finomítottak a szabályzaton és 

aktualizálták. 

 

Jankó István: Kérdések körét megnyitom. Lezárom. A vitát megnyitom. 

 

Sass Szilárd: Nem azért, mert az előzőt én jegyeztem, ami most megváltozik, hanem a 

magyar nyelv őreként van egy javaslatom, hogy a 2./ c) pontját azt valaki fogalmazza át 

magyarra. Ez így szörnyű ez a mondat. Egyszerűen egy ilyen baromian hosszú mondat …. 

  

(Mikrofon nélküli hozzászólások.) 

 

Azt kérem valamire átfogalmazni és különösen nem tetszik benne az a szó, hogy 

„lenyilatkozza”. Egyrészt szét kell szedni legalább két mondatra szerintem, és hát világosan 

meg kéne fogalmazni, hogy mit is akarunk itt mondani. Most nincs javaslatom, csak fölállt a 

szőr a hátamon, amikor elolvastam. Bocsánat. 
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Jankó István: Jó, de akkor mi legyen ezzel, mert ha nincs szövegszerű javaslat, akkor vagy 

elhalasztjuk … 

 

 (Mikrofon nélküli hozzászólás.) 

 

Jankó István: …. és hogyha nem megfelelően lesz javítva? 

 

(Mikrofon nélküli hozzászólás.) 

 

Jankó István: Úgy, hogy nem kell a Bizottság? 

 

(Mikrofon nélküli hozzászólás.) 

 

Jankó István: Jó. Kell erről határozatot hozni? 

 

(Mikrofon nélküli hozzászólások.) 

 

Jankó István: Szerintem most ne „ötleteljünk”.  

 

(Mikrofon nélküli hozzászólások.) 

 

Jankó István: De ne „ötleteljünk”. Kérdés: ha most elhalasztjuk februárra, az már akkor … 

 

Gódor Ildikó: Szeretnénk ezt az emléktábla felhívást minél hamarabb megjelentetni, ahhoz 

viszont a szabályzatot publikussá szoktuk tenni, hiszen ez annak egy része. 

 

Jankó István: Akkor ne vacakoljunk ezzel, hanem fogadjuk el azzal a kitétellel, hogy akkor 

ezt a 2./ c) pontot valamilyen módon pontosítsák, illetve magyarítsuk. 

 

(Mikrofon nélküli hozzászólás.) 

 

Jankó István: Képviselő úr jó, rendben. 

 

Gajárszki Áron: Megvárom, amíg befejezi a kolléga. Egy rövid kérdésem lenne, hogy 

ezekről van nekünk valamilyen kataszterünk? Elérhető valahol a kerületi emléktáblákról? 

Mert ez egyébként is érdekes, mert felmerülnek, azt hiszem van is ennek egy gyűjtőoldala, 

nem tudom, hogy azzal kapcsolatban vagyunk-e? 

 

Gódor Ildikó: Természetesen van ilyen listánk … 

 

Jankó István: Gódor Ildikóé a szó. 

 

Gódor Ildikó: Amit az Önkormányzat … Bocsánat, elnézést. Természetesen van ilyen lista, 

amit az Önkormányzat állított, azokat mindenképpen tartalmazza ez a táblázat, sőt 

igyekszünk, ha tudomásunk van olyan táblákról, amit időközben mi felfedezünk, igyekszünk 

fölvenni a listára ezeket a táblákat is. Körülbelül ez a lista 220-230 adatot tartalmaz. 

 

Jankó István: Egyébként a szabályzatban benne is van, hogy kérik, hogy jelentsék be. Ez 

most már azért nem fordulhat elő, mert kérni kell engedélyt, ha esetleg nincs. 
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(Mikrofon nélküli hozzászólás.) 

 

Jankó István: Nem tőlünk, nem engedélyt, de be kell jelenteni. Az előbb ezt mondtad.  

 

(Mikrofon nélküli hozzászólások.) 

 

Jankó István: Ja, értem, akkor félreértettem. Van még hozzászólás? A vitát megnyitom. 

Lezárom, két határozati javaslat van, ha jól látom. Az egyik, hogy visszavonjuk a korábbi 

szabályzatot, és elfogadjuk ezt azzal a kitétellel, hogy kérjük, hogy a 2./ c) pontot 

magyarítsák, illetve pontosítsák. A másik, hogy tudomásul vesszük a felhívást. Egyben 

szavazhatunk?  

Szavazásra teszem fel a  határozati javaslatot: „A Kulturális és Köznevelési Bizottság úgy 

határozott, hogy a) elfogadja a határozat mellékletét képező „Emléktábla állítás eljárási 

szabályzat”-ot, azzal, hogy a 2./ c) pont legyen nyelvtanilag pontosítva. Ezzel egyidejűleg 

hatályon kívül helyezi a 260/KB/2012/XII.18. számú határozatot; b) A Kulturális és 

Köznevelési Bizottság úgy határozott, hogy tudomásul veszi az új emléktábla 

kezdeményezések 2017. évi felhívásának kiírását. Határidő: 2017. január 25., felelős: Jankó 

István elnök”. 

A Bizottság 10 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a javaslatot. 

 

7/KKB/2017./I.24./ számú határozat 
 

A Kulturális és Köznevelési Bizottság 10 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül úgy határozott, hogy  

 

a) elfogadja a határozat mellékletét képező „Emléktábla állítás eljárási 

szabályzat”-ot, azzal, hogy a 2./ c) pont legyen nyelvtanilag 

pontosítva. Ezzel egyidejűleg hatályon kívül helyezi a 

260/KB/2012/XII.18. számú határozatot; 

 

b) A Kulturális és Köznevelési Bizottság úgy határozott, hogy tudomásul 

veszi az új emléktábla kezdeményezések 2017. évi felhívásának 

kiírását. 

 

Határidő: 2017. január 25.  

Felelős:    Jankó István elnök 
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7/KKB/2017./I.24./ a) számú határozat melléklete 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata  

Kulturális és Köznevelési Bizottság 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Emléktábla állítás eljárási szabályzat 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
2017. január 25.  
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A Képviselő-testület és szervei szervezeti és működési szabályzatáról szóló 

34/2014./XII.22./XI.ÖK sz. rendelet 2. sz. mellékletében foglaltak alapján, a 

Képviselő-testület által átruházott hatáskörében eljárva, az 1991. évi XX. tv. 109.§-ban 

foglaltak figyelembevételével  

 

a Kulturális és Köznevelési Bizottság 7/KKB/2017/I.24./ a) számú határozatával 

az alábbi szabályzatot hagyta jóvá 

a kerületi emléktábla állítások kezdeményezésének  

és finanszírozásának eljárási rendjéről: 

 

 

1./  Emléktábla állítást kezdeményezhet minden természetes személy, jogi személy és 

jogi személyiséggel nem rendelkező szervezet, a kitöltött adatlap (1. sz. melléklet) 

valamint a 2. pontban felsorolt dokumentumok beadásával. 

 

2./  A kezdeményezés érdemi tárgyalásához az alábbi dokumentumok csatolása 

szükséges:  

a) az emléktábla szövegtervezete, 

b) az emléktáblán szereplő személy(ek) szakmai munkásságának rövid leírása, 

életrajzi adatai, 

c) a kezdeményező által vállalt rész és az esetleges egyéb támogatások (a 

továbbiakban együttesen: önrész) igazolása. Nagyobb önrész vállalása az 

önkormányzati finanszírozás/megvalósítás elbírálásánál előnyt jelent. 

Amennyiben több személy/szervezet támogatja a tábla megvalósítását, úgy 

szükséges, hogy a kezdeményező azokat begyűjtse, és az önrész 

rendelkezésre állásáról kezdeményezőként nyilatkozzon (mert pozitív 

elbírálás esetén háromoldalú szerződés kerül megkötésre a kezdeményező, a 

vállalkozó/művész és az Önkormányzat között), 

d) az érintett társasház lakóinak vagy közös-képviselőjének tulajdonosi 

hozzájárulása, 

e) látványterv (fotó az épületről, melyen az emléktábla elhelyezése jelölve 

van),   

f) művészeti alkotásnak minősülő (domborműves) emléktábla esetén a 

Budapest Galéria vagy a Magyar Alkotóművészeti Közhasznú Nonprofit 

Kft. szakértői állásfoglalása, 

g) árajánlat a kivitelezésre (amennyiben ez az átlagos költségszinttől jelentősen 

eltér, és a kezdeményező pénzügyi támogatást kér az Önkormányzattól a 

kivitelezéshez, a Kulturális és Köznevelési Bizottság – a továbbiakban: 

Bizottság - másik árajánlat beszerzését kezdeményezheti), amennyiben a 

kezdeményező nem tud kivitelezőt/művészt szerezni, úgy ebben segítséget 

nyújt a Polgármesteri Hivatal Jegyzői Igazgatósága.  

 

3./  Amennyiben a kezdeményezőt hiánypótlásra szólítja fel a Hivatal és az a 

felszólítás kézhezvételét követő 30 napon belül nem érkezik be a Hivatalhoz, úgy a 

kezdeményezést a Bizottság érdemi tárgyalás nélkül elutasíthatja.  
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4./  Új emléktábla elhelyezésének kezdeményezése minden év március 14-ig adható be. 

A felhívás a szokásos módon kerül meghirdetésre (Újbuda újság, honlap, 

hirdetőtáblák).   

A március 14-ét követően érkező emléktábla javaslatokat a Bizottság a fennmaradó 

keretösszeg függvényében tudja tárgyalni. 

  

5./  A Bizottság az új emléktáblák állítására jóváhagyott keretösszeg ismeretében a 

beérkezett kezdeményezések megvalósításáról javaslatot tesz a Polgármesternek. A 

Polgármester döntése után a domborműves emléktáblák esetében még a Képviselő-

testület döntése is szükséges, a döntésekről az emléktábla állítást kezdeményezők 

írásbeli értesítést kapnak. 

 

6./  Amennyiben a felállítani kívánt emléktábla nem minősül művészeti alkotásnak, és 

az érintett épületben nincs önkormányzati tulajdon, valamint anyagi támogatást 

sem kérnek a kezdeményezők, a Bizottság kéri az emléktábla állítókat, hogy 

nyilvántartás céljából küldjék be az emléktábla szövegének leírását, az állító 

szervezetek megnevezését és a tábla helyét. Azonban ebben az esetben is 

figyelembe kell venni a 24/2013. (IV. 24.) önkormányzati rendeletet, amely a 

városkép szempontjából kiemelt vagy helyi jelentőségű területeken vagy 

önkormányzati rendelettel helyi védelem alá helyezett ingatlanokon tervezett 

emléktáblákra vonatkozik. Ezen szabályozásról bővebb felvilágosítást az 

Önkormányzat Főépítészi Irodája ad.  
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Melléklet a 7/KKB/2017/I.24./ a) számú határozattal jóváhagyott  

Emléktábla állítás eljárási szabályzathoz 

 

 

A D A T L A P  
Emléktábla állítás kezdeményezéséhez 

 

Kinek a részére kívánnak 

emléktáblát állítani: 
 

Foglalkozás / művészeti ág:  

Helyszín pontos címe és 

helyrajzi száma: 
 

Avatás tervezett ideje:  

Tábla típusa: domborműves     csak szöveges     

Kezdeményező szervezet  

vagy személy neve:  
 

Székhelye / lakcíme:   

Kapcsolattartó neve:  

Kapcsolattartó telefonszáma:   

e-mail címe:   

Levelezési címe:  

Támogató neve (önrész vállaló):  

Megvalósítás teljes költsége (Ft):  

Önrész összege (Ft):  

A kért önkormányzati 

támogatás összege:  
 

 

Dátum:……...év………………hó…….nap 

 

    PH 

___________________________ 

        /cégszerű/ aláírás  
Mellékletek: 

- a tábla szövegtervezete (amennyiben önkormányzati támogatást kérnek a felállításhoz, kérjük, 

hogy úgy terveztessék a szöveget és az árajánlatot, hogy Újbuda Önkormányzata az állíttatók 

felsorolásában szerepeljen, továbbá az állíttatók nevei alatt, középen fel kell tüntetni az 

állíttatás évszámát - 2017 - is), 

- rövid életrajz, munkásság ismertetése, 

- önrész igazolás (amennyiben több személy/szervezet támogatja a táblát, úgy szükségszerű, 

hogy a kezdeményező azokat begyűjtse, és egy személyben/szervezetként lenyilatkozza az 

önrészt, hiszen a későbbiekben 3 oldalú szerződés fog ez esetben születni a kezdeményező, a 

vállalkozó és az Önkormányzat között),  
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- tulajdonosi hozzájárulás (a közös képviselő vagy a kezelő hivatalos, cégszerű aláírásával), 

fontos, hogy ezen tulajdonosi hozzájárulás az emléktábla pontos helyszínének kijelölésére is 

vonatkozzon, 

- látványterv (fotó az épületről, melyen az emléktálba elhelyezése jelölve van),  

- domborműves tábla esetén a BTM Budapest Galéria/Magyar Alkotóművészeti Közhasznú 

Nonprofit Kft. szakértői állásfoglalása, 

- árajánlat a kivitelezőtől.  
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7/KKB/2017./I.24./ b) számú határozat melléklete 

 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata 

Kulturális és Köznevelési Bizottság 
 

 

FELHÍVÁS 

Újbudai emléktábla állítások kezdeményezésének benyújtására 

2017 

Általános tudnivalók a Kulturális és Köznevelési Bizottság 7/KKB/2017/I.24. a) számú 

határozatával jóváhagyott Emléktábla állítás eljárási szabályzatban kerültek 

megfogalmazásra.  

Kezdeményezést nyújthatnak be:  

Természetes személyek, jogi személyek és jogi személyiséggel nem rendelkező szervezetek 

az adatlap kitöltésével, és a szükséges mellékletek csatolásával.  

Adatlap igényelhető:  

 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata Polgármesteri Hivatal,  

Jegyzői Igazgatóság Programkoordinációs Csoport 

(1113 Bp., Bocskai út 39-41. II. emelet 215. és 216.), 

továbbá elérhető a www.ujbuda.hu oldalról, illetve elektronikusan is igényelhető a 

fulop.krisztina@ujbuda.hu e-mail-címen. 

 

 

A benyújtás módja: 

Az adatlapokat 1 borítékban, 2 példányban (1 eredeti és 1 másolat) kérjük leadni a kötelező 

mellékletekkel együtt. A borítékra kérjük ráírni: Emléktábla állítás kezdeményezése.  

 

 Személyesen: 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata Polgármesteri Hivatal 

Jegyzői Igazgatóság Programkoordinációs Csoportnál, hivatali időben 

(1113 Bp., Bocskai út 39-41. II. emelet 215. és 216.)  

 Postai úton: 1518 Budapest, Pf. 10. – a megadott határidő napjáig feladva.  

Beadási határidő:  2017. március 14. 

 

Elbírálás, értesítés: 

Az elbírálásról a kezdeményezők közvetlen értesítést kapnak.  

További információ a 06/1/3723-468 telefonszámon, vagy a fulop.krisztina@ujbuda.hu címen 

kérhető.  

 

Budapest, 2017. január 25.  

Jankó István 

elnök 

http://www.ujbuda.hu/
mailto:fulop.krisztina@ujbuda.hu
mailto:fulop.krisztina@ujbuda.hu
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5./ napirendi pont: Javaslat Marx György emléktábla állításának támogatására 

Előterjesztő: dr. Téglási László, a Jegyzői Igazgatóság igazgatója 

 

Dr. Téglási László: Javaslom a Tisztelt Bizottságnak, hogy támogassa ezt az előterjesztést. 

Marx György egy kiváló fizikus volt és a család szeretné ezt a táblát. Anyagilag nem kell 

hozzájárulnunk, de mint Kulturális Bizottság mindenképpen, és majd a Gazdasági 

Bizottságnak a tulajdonosi hozzájárulásra maximálisan javaslom támogatásra ezt az 

emléktábla állítást. 

 

Jankó István: Megnyitom a kérdések körét. Lezárom. Vitát megnyitom. Lezárom. 

Egy határozati javaslatot teszek fel szavazásra: „A Kulturális és Köznevelési Bizottság úgy 

határozott, hogy egyetért Marx György professzor emléktáblájának felállításával, egyúttal 

javasolja a Gazdasági Bizottságnak a tulajdonosi hozzájárulás megadását. Határidő: 2017. 

január 26., felelős: Jankó István elnök”. 

A Bizottság 10 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a javaslatot. 

 

8/KKB/2017./I.24./ számú határozat 
 

A Kulturális és Köznevelési Bizottság 10 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül úgy határozott, hogy egyetért Marx György professzor 

emléktáblájának felállításával, egyúttal javasolja a Gazdasági Bizottságnak 

a tulajdonosi hozzájárulás megadását. 

 

Határidő: 2017. január 26.  

Felelős:    Jankó István elnök 

 

 

……………………… 

 

 

 

6./ napirendi pont: Támogatások elszámolásainak szakmai igazolása  

Előterjesztő: dr. Téglási László, a Jegyzői Igazgatóság igazgatója 

 

Dr. Téglási László: Alapvetően rendben vannak az elszámolások, egyetlen elszámolással van 

pici probléma, ez az Albertfalvi Don Bosco Katolikus Általános Iskola. Megvalósult a cél, itt 

is látható, csak a számlák nem fedik a teljesítés idejét. Alapvetően a Pénzügyi Bizottság dönt, 

de én azt javaslom – ha lehet ilyet kérni –, hogy ezt támogassák. 

 

Jankó István: Megnyitom a kérdések körét. 

 

Bába Szilvia: Nekem három elszámolással kapcsolatban lenne kérdésem, a 18. sorszámon 

lévő, ez az Összefogás XI. Sportegyesület, a 24. sorszámon az A38 Jazz Fesztivál és a 32. 

sorszámon a MU Színház. Szeretném is kérni, hogy külön szavazzunk majd ezekről.  

 

Jankó István: A MU melyik, az 1-es, vagy a 2-es? A Jazz fesztiválos az is.  
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Bába Szilvia: Az Összefogás XI. Sportegyesülettel kapcsolatban egy 600 E forintos 

működési költség elszámolás van, aminek két tételére szeretnék rákérdezni. Van olyan, hogy 

programok hirdetése 381 E forintért, 2016. december 3-án állították ki a számlát, illetve 

kiadványszerkesztés 125 E forintért. Ezt a számlát 2016. december 14-én állították ki. Vannak 

olyan elszámolások, ahol a számla után odafűzik a megállapodást, hogy mire vonatkozik az a 

számla, mert a számlából sokszor nem derül ki, de ennél a két tételnél nem tudjuk meg sem a 

számlából, sem a megállapodásból, mert nincs ott a megállapodás, hogy mire vonatkozik. 

Nekem ez lenne a kérdésem, hogy ez a két decemberi számla, mire vonatkozik? Kitől lehet 

kérdezni? 

 

(Mikrofon nélküli beszélgetések.) 

 

Dr. Téglási László: Arra kérném Bába Szilvia képviselő asszonyt, hogy most nem tudjuk 

megválaszolni a kérdést, utána nézünk, de nem kötelező mögé csatolni a megállapodást. Az 

lenne a kérésem – ha elfogadja –, hogy később válaszolunk rá. Nem tudom a másik kettőnél 

mi a konkrét kérdés, de türelmét kérném, hogy ennek utána tudjunk nézni részleteiben. 

 

Bába Szilvia: Nekem ez így jó, de akkor erről ne szavazzanak most, ha lehet, mert szeretné 

megvárni a választ. A másik kettőnél az lenne a kérdésem, ez összefügg, mert mind a kettő 

elszámolás az Újbuda Jazzfesztivállal kapcsolatos, amiről tudom, hogy egy nagyszabású 

rendezvény itt a kerületben. Mivel jegyárakat is találtam a rendezvény mellett, mert 

megnéztem, hogy milyen előadók voltak, és egyáltalán hogy zajlott le ez az egész. Tehát van 

itt arra lehetőség, illetve kötöttünk-e olyan szerződést a MU Színházzal, és az A38-val, hogy a 

XI. kerületi lakók esetleg kedvezményes áron vehessenek részt ezeken a rendezvényeken, 

vagy csak támogatjuk a rendezvényt, amiről megkapjuk az elszámolást? 

 

Gódor Ildikó: Ez most konkrétan a MU Színházzal kapcsolatban kérdezi?  

 

(Mikrofon nélküli beszélgetés.) 

 

Gódor Ildikó: Az A38 hajóval közművelődési megállapodásunk van, a szerződésben 

kedvezményes jegyár került rögzítésre. Így erre részleteiben nem tér ki a szerződés. A MU 

Színházzal kötött szerződésben ez nem is szerepel. 

 

Bába Szilvia: Akkor viszont szeretnék javaslatot tenni arra, hogy – mivel látom, hogy ez a 

rendezvény évek óta megrendezésre kerül –, hogy a jövőben módosítsuk úgy a szerződést, 

hogy a kerületi lakosok valamilyen módon kedvezményesen vehessék ezt igénybe, és erről a 

beszámolóban szeretnék látni egy kimutatást is, hogy hányan vették ezt igénybe. De akkor 

tényleg, nem úgy, mint az Agárdi Popstrandnál, hogy minden évben felkéri a Képviselő-

testület a szervezőt, és soha nem kapunk semmilyen tájékoztatást, csak kifizetésre kerül a 

pénz állandóan. 

 

Dr. Téglási László: Ebben a kérdésben nem mi döntünk, nincs nálunk a döntés joga. 

Köszönöm a felvetést, de nem tud erre most pozitív választ adni.  

 

Csernus László: Ahogy elhangzott, a közművelődési megállapodásban van szabályozva, 

akkor, amikor a közművelődési megállapodásokat tárgyaljuk, akkor érdemes ere visszatérni.  

 

Jankó István: A kérdések körét lezárom, megnyitom a vitát. 
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Gajárszki Áron: Azt gondolom, hogy ez nem egy alapvetően elutasítandó javaslat, hiszen 

nagyon sokan a kerületben egy jazz fesztiválos, vagy egy A38-as belépőt nem tudnak 

megengedni maguknak, pedig esetleg szeretnék. 

 

(Mikrofon nélküli hozzászólás.) 

 

Gajárszki Áron: Jó, csak, hogy most úgy néz ki. Ezt valamilyen szinten mérhetővé tesszük, 

hogy ők … 

 

(Mikrofon nélküli hozzászólás.) 

 

Gajárszki Áron: … ok, de mikor lesz a közművelődési megállapodások tárgyalása? 

 

(Mikrofon nélküli hozzászólás.) 

 

Gajárszki Áron: Szuper. Mert egyébként én is azt mondanám, hogy plusz adminisztráció, 

meg „jajdemacera”, de a másik oldalról meg tényleg nagyon sokan élnek úgy a kerületben, 

hogy egyébként nem tudnának … jó. 

 

(Mikrofon nélküli hozzászólás.) 

 

Jankó István: Ez az, pont ezt akartam mondani. Technikailag ezt nehéz lesz … most 

beszélgettek? Én is egyébként ezt mondtam volna.  

 

(Mikrofon nélküli hozzászólás.) 

 

Jankó István: Nehéz … 

 

(Mikrofon nélküli beszélgetés.) 

 

Sass Szilárd: Nekem csak egy kérésem van az előterjesztőhöz, hogy a Don Bosco kapcsán, 

hogy lényeges különbség az, hogyha valaki két számlát úgy akar „elsütni”, hogy nem szól 

róla semmit, vagy úgy, hogy méltányossági kérelmet is benyújt, ezt máskor legyetek szívesek 

beírni az előterjesztés szövegébe.  

 

Dr. Téglási László: Higgye le képviselő úr, mi maximálisan, de itt a pénzügy a szigorú. Most 

nem akarom hárítani a pénzügyre, mert nincsenek itt, ez olcsó dolog lenne, de tényleg 

higgyék el, hogy itt a pénzügyi ellenőrzésen bukott ki ez a dolog. Tehát nem mi szeretnénk 

„keménykedni”. 

 

Gajárszki Áron: Még egy kérdés a Doki Atya Szociális Egyesületnél, hogy van egy 

villanyszámla, ha jól látom a számlából, ezek teljesen külön helyiségek, teljesen le van 

választva. Ki tud esetleg tájékoztatást adni – annyira nem kicsi ez a villanyszámla –, hogy 

akkor ez nem is egy helyiség, hanem több helyiség?   

 

(Mikrofon nélküli hozzászólás.) 

 

Gajárszki Áron: Az ok, csak ez egyre vonatkozik, valami alagsor 2., gondolom én, de ahhoz 

képest mondjuk ilyen „tizenxezer” forint … 
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(Mikrofon nélküli hozzászólás.) 

 

Gajárszki Áron: Ja, hogy ezek benne vannak. 

 

Jankó István: Szerintem ez nem erre a bizottságra tartozik.  

A vitát lezárom. Egy határozati javaslat van … 

 

(Mikrofon nélküli hozzászólás.) 

 

Jankó István: Kivesszük belőle és külön szavazunk róla.  

 

(Mikrofon nélküli hozzászólás.) 

 

Jankó István: Akkor ne szavazz. 

 

(Mikrofon nélküli hozzászólás.) 

 

Jankó István: De mi meg szeretnénk. 

 

(Mikrofon nélküli hozzászólás.) 

 

Jankó István: Mi a válasz? Vagy mi volt a határozat? Mit kell kérdezni? 

 

(Mikrofon nélküli hozzászólás.) 

 

Jankó István: De az igazgató úr elmondta, hogy nem muszály mögé csatolni.  

 

(Mikrofon nélküli hozzászólás.) 

 

Jankó István: Befolyásolja, ha azt nem szavazzuk … 

 

(Mikrofon nélküli hozzászólás.) 

 

Dr. Téglási László: Nem dőlünk a kardunkba szerintem, csak azért szerettük volna, hogy 

minél hamarabb szülessen róla döntés.  

 

(Mikrofon nélküli beszélgetés.) 

 

Jankó István: Akkor szavazzunk arról Bába Szilvia módosító javaslatáról, hogy vegyük ki 

18. sorszámon lévő, Összefogás XI. Sportegyesület elszámolását a táblázatból. Szavazásra 

teszem fel a módosító javaslatot a következők szerint: „A Kulturális és Köznevelési Bizottság 

elfogadta azt a módosító javaslatot, hogy a mai ülésén nem tárgyalja az Összefogás XI. 

Sportegyesület 600 000 Ft-ról szóló működési költségre kapott elszámolását. Határidő: 2017. 

január 25., felelős: Jankó István elnök”. 

A Bizottság 7 igen szavazattal, 2 ellenszavazattal és 1 tartózkodással elfogadta a javaslatot. 

 

9/KKB/2017./I.24./ számú határozat 
 

A Kulturális és Köznevelési Bizottság 7 igen szavazattal, 2 ellenszavazattal 

és 1 tartózkodással elfogadta azt a módosító javaslatot, hogy a mai ülésén 



22 

nem tárgyalja az Összefogás XI. Sportegyesület 600 000 Ft-ról szóló 

működési költségre kapott elszámolását. 

 

Határidő: 2017. január 25.  

Felelős:    Jankó István elnök 

 

Jankó István: Szavazásra teszem fel a 18-as nélkül a határozati javaslatot, a következők 

szerint: „A Kulturális és Köznevelési Bizottság úgy határozott, szakmailag igazolja, hogy a 

határozat mellékletét képező táblázatban foglalt támogatottak a támogatási célnak 

megfelelően használták fel a támogatási összegeket. 
A Bizottság 10 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a javaslatot. 

 

10/KKB/2017./I.24./ számú határozat 
 

A Kulturális és Köznevelési Bizottság 10 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül úgy határozott, szakmailag igazolja, hogy a határozat 

mellékletét képező táblázatban foglalt támogatottak a támogatási célnak 

megfelelően használták fel a támogatási összegeket. 

 

Határidő: 2017. január 25.  

Felelős:    Jankó István elnök 

 

10/KKB/2017./I.24./ számú határozat melléklete 

  Támogatott Támogatási cél 
Elszámolás 

határidő 
Összeg 

Kulturális támogatás 

1. 
Alapítvány a Magyar 

Népi Kultúráért 

Intenzív tánckurzus a 

Vadrózsák Néptánc 

Együttessel 

2016. december 

20. 
80 000 Ft 

2. 
Albertfalvi Don 

Bosco Kat. Ált. Isk. 

Az iskola fennálásának 

25. évfordulójának 

megünneplése 

2017. január 9. 
200 000 Ft 

utófinanszírozás 

3. 

Bp-i Örmény Kat. 

Lelkészség Hitéleti 

Működését Tám. 

Alap. 

Örmény évfordulók és 

jeles napok 

megünneplése, búcsú 

szervezése 

2017. január 30. 70 000 Ft 

4. 
Budapesti Zsidó 

Hitközség 
Módim tábla készítése 

2016. december 

30. 

100 000 Ft 

utófinanszírozás 

5. 
Ciszterci Diák és 

Cserkész Alapítvány 

A Szentimrés Alumni Est 

megrendezése 

2016. november 

30. 
100 000 Ft 

6. 
Gazdagréti 

Összefogás Egyesület 

A Gazdagréti Hírmondó 

évi 4 alaklommat tölténő 

megjelentetése 

2017. január 30. 900 000 Ft 
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7. 
Országos Nyugdíjas 

Polgári Egyesület XI. 

kerületi Szervezete 

Kirándulás és karácsonyi 

ünnepség szervezése 
2017. január 14. 150 000 Ft 

8. 
Politikai Foglyok 

Országos Szövetsége 

XI. ker. Szervezet 

Hagyományőrző 

kiárndulás, karácsonyi 

ünnepség szervezése 

2017. január 30. 182 250 Ft 

9. 
Teleki Blanka Német 

Tagozatos Ált. Isk. 

Alapítvány 

Kulturális gálára 

jelmezkölcsönzés 

2016. december 

30. 

150 000 Ft 

utófinanszírozás 

Civil támogatás 

10. 

Bp. Örmény Kat. 

Lelkészség Hitéleti 

Működését Tám. 

Alap. 

A Lelkészség muzeális 

gyűjteményének 

promótálása 

2017. január 30. 60 000 Ft 

11. 
Ciszterci Diák és 

Cserkész Alapítvány 
Fejlesztési költség 2017. január 19. 150 000 Ft 

12. 
Doki Atya Szociális 

Egyesület 
Működési költség 2017. január 30. 

140 000 Ft 

utófinanszírozás 

13. 
Futrinka utca 

Kutyavédő Egyesület 
Működési költség 2017. január 14. 80 000 Ft 

14. 
Iskolánkért 

Gyermekeinkért 

Alapítvány 

Működési költség 
2016. december 

30. 

100 000 Ft 

utófinanszírozás 

15. 
Kanizsai Gőzös 

Alapítvány 
Fejlesztési költség 2017. január 19. 

150 000 Ft 

utófinanszírozás 

16. 
Kelenvölgyi 

Egyházközségért 

Alapítvány 

Fejlsztési költség, a nyári 

táborhoz szükséges 

eszközök beszerzése 

2017. január 14. 
190 000 Ft 

utófinanszírozás 

17. 
Mozgássérültek Bp-i 

Egyesületének 

Újbudai Szervzete 

Működési költség, 

rehabilitációs üdülés 
2017. január 30. 100 000 Ft 

18. Őrmező SE Működési költség 2017. január 30. 100 000 Ft 

19. 
Sas-hegy Védő 

Egyesület 
Működési költség 2017. január 14. 100 000 Ft 

20. 
Van Holnap Zsákos 

Alapítvány 
Működési költség 2017. január 19. 200 000 Ft 
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Tábori támogatás 

21. Karolina Egyesület Nomád tábor 
2016. december 

30. 
200 000 Ft 

22. 
Összefogás XI. 

Sportegyesület 
Sporttábor 

2016. december 

30. 
100 000 Ft 

Egyéb támogatás 

23. 
A38 Kulturális 

Közhasznú Nonprofit 

Kft. 

Közművelődési 

megállapodásban vállalt 

feladatok - XII. Újbuda 

Jazz Fesztivál rendezése 

2017. január 30. 1 500 000 Ft 

24. 
Artphoto.hu 

Kulturális Szolg. Kft. 

56 emléke a 

fotóművészetben c. 

kiállítás renedzése 

2016. december 

30. 
350 000 Ft 

25. Coldwell Art Bt. 

Pósa Zoltánról szóló 

monográfia 

megjelentetése 

2016. december 

30. 
300 000 Ft 

26. 
Gesualdo 

Kamarakórus 

Egyesület 

Közművelődési 

megállapodásban vállalt 

feladatok ellátása 

2017. január 30. 500 000 Ft 

27. 
Gesualdo 

Kamarakórus 

Egyesület 

2016. évi működési 

támogatás 
2017. január 30. 300 000 Ft 

28. 
Jókai Mór Városi 

Könyvtár 

A Szt. Imre Kollégiumok 

története c. könyv 

kiadása 

2017. január 9. 100 000 Ft 

29. 
Karinthy és Karinthy 

Nonprofit Kft. 

Közszolgáltatási 

szerződésben vállalt 

feladatok ellátása 

2016. december 

20. 
1 500 000 Ft 

30. 
Kortárs Folyóirat 

Kiadói Kft. 

Budapest objektív 2. 

program megvalósítása 
2017. január 14. 210 000 Ft 

31. 
MU Színház 

Egyesület 

Közszolgáltatási 

szerződésben vállalt 

feladatok - XII. Újbuda 

Jazz Fesztivál, Vers- és 

Prózamondó Verseny 

2016. december 

20. 
2 500 000 Ft 

32. Omnivagus Egyesület 
10. Pajkos utcabál 

megrendezése 

2016. november 

16. 
350 000 Ft 
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33. 
Sas-hegy Védő 

Egyesület 

III. Sas-hegyi Szt. 

Márton Napi felvonulás 

rendezése 

2016. december 

30. 
100 000 Ft 

Alkotói ösztöndíj 

34. Olescher Tamás 

Újbuda Mecénás 

Egyszeri alkotói 

ösztöndíj 

2017. január 20.  600 000 Ft 

     

 Budapest, 2017. január 25.   

   Jankó István  

   elnök  

 

 

Jankó István: Ezzel az ülés végére értünk, köszönöm a munkát. 

 

Budapest, 2017. január 24. 

 

A jegyzőkönyv elkészült 2017. január 30. 

 

A jegyzőkönyv aláírásának ideje 2017. január 31. 

 

 

Jegyzőkönyv-hitelesítők: 

 

 

 

 

 

 

 

Szabó András s. k.  Jankó István s. k. 

 bizottsági tag elnök 

 

 


